



Gazprom Neft Badra B.V.

غازبروم نفث بدره بي. في
إعلان المناقصة

تقوم شركة غازبروم نفث بدره بي في، المفاوض المنفذ لعقد تطوير وإنتاج حقل بدره

بإعلان المناقصة رقم 1020

توصيل بئر P25 بمنظومة تجميع النفط في حقل بدره، في جمهورية العراق

يمكن المشاركة لكل شركة عراقية او اجنبية و تمتلك الخبرة في اداء المشاريع المماثلة بطبيعتها كما يحق لها اداء اعمال في جمهورية العراق حسب التشريعات القانونية النافذة في جمهورية العراق/ او بلد تسجيل الشركة.

يجب على كافة الشركات الراغبة في المشاركة بالمناقصة أن تتوفر لديها الشروط التالية:

- استعداد المشترك للعمل على اساس مبلغ مقطوع (Lump Sum)
- إنجاز مشروعين EPC لخطوط الأنابيب على أقل كمقاول رئيسي في جمهورية العراق.
- وجود جميع التراخيص اللازمة وشهادات التسجيل الأخرى اللازمة لأداء مشاريع الهندسة والتجهيز والبناء EPC في جمهورية العراق.
- وجود كافة الموارد والمعدات مثل معدة وضع الأنابيب وآلات اللحام والرافعات والجرارات والجرافات والعمالة اللازمة لأداء المشروع
- وجود الشهادات، والأجهزة والموظفين المؤهلين، والتصاريح اللازمة والعضوية في الجمعيات المهنية لتقديم الخدمات المذكورة في المناقصة
- تقديم شهادات حماية الصحة والسلامة و البيئة وتطبيق سياسة الصحة والسلامة الداخلية للشركات
- وجود شهادة إدارة الجودة ISO 9001
- أن يكون قادرا على تقديم معلومات عن الوضع المالي من خلال تقديم البيانات المالية السنوية

يجب أن تتوافق العطاءات مع متطلبات مستندات المناقصة. فإن المفاوض له الحق في قبول أو رفض أي عطاء، إلغاء عملية العطاءات ورفض جميع العطاءات، في أي وقت قبل منح العقد دون تحمل أية مسؤولية تجاه أي شركة أو شركات مقدمة أو اية مسؤولية في إبلاغ مقدمي العطاءات عن اسباب ذلك.

تحصل الشركات الراغبة في المشاركة بالمناقصة المذكورة أعلاه على كافة مستندات المناقصة بعد تقديم طلب خطي مع معلومات كافية لتأكيد المعايير المبينة أعلاه، موقع من قبل الشخص المفوض ويحتوي على اسم الشركة الكامل، وعنوان البريد الإلكتروني، الهاتف، الفاكس، الاسم الكامل لشخص الاتصال وعنوان بريده الإلكتروني. وترسل هذه الطلبات إلى شركة غازبروم نفث بدره بي في - قسم العقود والمشتريات عن طريق البريد الإلكتروني إلى

Tenders-Services@gazpromneft-badra.com

وترسل وثائق المناقصة عن طريق البريد الإلكتروني من دون أية مسؤولية عن فقدان أو التأخير بعد تقديم طلب خطي كما ذكر أعلاه.

الموعد النهائي لتقديم العطاءات هو 7 كانون الثاني 2018، الساعة 5 مساءً (بالتوقيت العالمي / توقيت غرينيتش +3:00).

شركة غازبروم نفث بدره بي في | قسم العقود والمشتريات



Gazprom Neft Badra B.V. / غازبروم نفث بدره بي في
Tender announcement

Gazprom Neft Badra B.V., the Operator of the Development and Production Service Contract for the Badra Contract Area, announces

Tender #1020

Connection of Well P25 to Well Gathering System at Badra oilfield, Republic of Iraq

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of implementation of similar by nature to the subject of the Tender projects and which are allowed, by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of registration, to perform works in the Republic of Iraq may participate in the Tender.

In order to be eligible to be awarded the Contract, the bidders shall meet the following minimal qualification criteria:

- To be ready to work on a Lump Sum basis;
- To have completed at least two EPC pipeline projects (contracts) as an EPC (main) Contractor in Republic of Iraq;
- To possess all necessary licenses, registration and to meet other requirements for EPC contractors in the Republic of Iraq;
- To possess sufficient quantity of resources such as side booms, welding machines, cranes, dozers, loaders, personnel required for the project;
- To possess certified soft- and hardware, experienced and qualified personnel, aa necessary permits and memberships in professional associations required to provide services being the subject of the Tender;
- To provide applicable HSE certificates and internal corporate HSE policy;
- To confirm availability of ISO 9001 Quality Management Certificate;
- To be ready to submit annual financial statements in order to verify financial standing.

Bids must conform to the requirements as set forth in the Tender Documentation. The Operator reserves the right to accept or reject any bid, and to cancel the bidding process and reject all bids, at any time prior to award of contract, without incurring any liability towards any bidder or bidders, or any obligations to inform any bidder or bidders of the grounds for such actions.

Companies interested in participating in above-mentioned tender may obtain full set of Tender Documentation after submission of a written application (submitted on the letterhead signed by an authorized person) and containing full name of company, mail address, phone, fax, e-mail address, full name of contact person and his e-mail address. Such applications shall be sent to Gazprom Neft Badra B.V. Contract and Procurement Department by email to Tenders-Services@gazpromneft-badra.com. The Tender Documentation shall be sent by e-mail without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Deadline for bids submissions for above-mentioned tender is January 7, 2018, 5:00 P.M. (UTC/GMT+3:00).

Gazprom Neft Badra B.V. Contracts and Procurement Department



تبليغ

تعلن اللجنة المركزية لاعادة المفصولين السياسيين العاملة في محافظة بغداد عن السادة المبينة اسماؤهم في الجدول ادناه المدعين بالفصل السياسي للحضور في مبنى محافظة بغداد ومراجعة اللجنة المركزية لغرض اكمال طلباتهم وتقديم كافة المستمسكات المطلوبة وخلال مدة اقصاها (٦٠ يوم) من تاريخ نشر التبليغ في الجريدة وبخلافه يتحمل صاحب الطلب كافة المسؤوليات القانونية والادارية.

ت	الاسم الثلاثي
١	احلام مهدي قدوري
٢	علي عبد المطلب عويد
٣	حيدر سعد رشيد لفته
٤	ياس خضير عباس
٥	هادي عبيد حمد
٦	ثريا محمد علي جراخ



التبليغ

تعلن اللجنة المركزية لاعادة المفصولين السياسيين العاملة في محافظة بغداد عن السادة المبينة اسماؤهم في الجدول ادناه المدعين بالفصل السياسي اللذين تم رفض طلباتهم من قبلنا لعدم شمولهم بقانون المفصولين السياسيين رقم (٢٤ لسنة ٢٠٠٥) المعدل والتعليمات الصادرة بموجبه وعلى ان يتم المراجعة من قبل صاحب الطلب لغرض تقديم الطعون خلال مدة اقصاها (٦٠ يوم) من تاريخ نشر التبليغ في الجريدة وبخلافه يتحمل صاحب الطلب كافة المسؤوليات القانونية والادارية.

ت	الاسم الثلاثي
١	مشتاق طالب ابراهيم مهدي
٢	زهير ياس سلطان خضير
٣	حسين عبد علي عكار جبر
٤	سعد عادل سوادي خلف
٥	عباس فاضل جهاد لويح